
December 2022 

Sida 1 av 1 

BoendeInfo 
This document is found in English at https://lundenisollentuna.se/tenant_info 

Balkongprojektet 
Projektet har kommit igång som ni märkt. 
Tvätten av låghuset är i princip klart, och det 
har gett stor effekt. Ställningar har byggts, och 
bortbilning av dålig betong har påbörjats.  

På stämman i maj beslutade föreningen att vi 
skulle köpa eluttag till alla balkonger genom 
projektet. Nu när närmre undersökningar gjorts 
visar det sig skapa mycket stora merkostnader, 
och därför kan vi inte inkludera detta i projektet. Som en bonus sparar det lite pengar 
för föreningen, och det sparar pengar för medlemmarna på sikt. 

I november fick alla boende komma och lämna synpunkter på val av gröna och grå 
nyanser. Styrelsen tackar alla som kom och lämnade åsikter! Vi kommer att ta de 
nyanser som fick flest röster. 

Avgiftshöjning med 2% i januari 
På grund av inflationen kommer avgiften för bostadsrätter att höjas med 2% i januari. 
Tidigare år har höjningen skett i juli. Styrelsens mål är att inte höja mer än vi måste. 
Vi har under flera år gjort mindre höjningar, och förhoppningsvis slipper vi därför 
större höjningar än såhär. 

Testa din brandvarnare! 
Under vinterhalvåret är det många som tänder levande ljus. Det är en brandrisk. 
Testa därför att din brandvarnare fungerar. Den bör sitta i taket i hallen. Du provar 
den genom att trycka på knappen på den. Om den inte funkar, eller du helt saknar 
brandvarnare, måste du kontakta styrelsen på styrelsen@lundenisollentuna.se  

God Jul 
Slutligen vill vi från styrelsen önska alla en god jul och ett bra 
slut på året!  
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